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Tid: 12:01
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Närvarande

Ordförande Adam ”Ortis” Orthag
Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid
Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård

Veckobladerist Alexander ”Bohlin” Bohlin
Årskursrepresentant åk1 Kasper Aasmundsen

Matansvarig Adam Molnar
Masteransvarig Madicken Astorsdotter

§1 Mötets öppnande Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:13.

§2 Val av justerare Alexander Ternström väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet
• Ortis har tillsammans med Madicken varit på möte med respresentanter

från några andra studienämnder för att diskutera masterluncher.
• Alex har gjort ett par olika saker den senaste veckan. Han har bokat

FL-salar och fixat pr till pluggkvällen; han har bokat FB till asplunchen;
han har börjat skicka ut inbjudningar inför nästa Cocktailparty, samt så
har han fått kontakt med Jessica och börjat skriva lite med henne.

• Hugo har bokfört lite grann.
• Råde har skivit förra veckans protokoll. Justerarna för de senaste två vec-

kornas protokoll (Kasper undantaget) var lite sega, men båda protokollen
är nu uppe.

• Bohlin har varit på semester i Trysil.
• Kasper har mittkursutvärderat programmeringen, men har inte gjort så

mycket annat.
• Adam har justerat protokoll, men i övrigt inget.
• Madicken har varit med på lunchmötet om masterluncher. Hon har även

skickat en massa mail kopplat till det. Hon var sjuk majoriteten av förra
veckan så hon har nu en del att ta ikapp i plugget.

§5 Kurser
• Åk1: Det börjar kännas att det inte är så långt kvar till tentorna. Folk

börjar otroligt nog bli ännu mer trötta på programmeringen. Man får
inte använda AI på den nuvarande uppgiften i programmeringen, med
motiveringen att de vill ”level the playing field”. Det verkar tveksamt om
de kontrollerar det på något sätt.

• Åk2: Det är en del att göra nu med quiz i Fourier och elfält samt rap-
porter i expfysen. Alex tycker att Julie är riktigt bra. Adam tycker att
hon ibland kör lite för mycket repetition. På senaste föreläsningen hann
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hon inte igenom allt material på grund av det.
• Åk3: För F är det nu endast en föreläsning i veckan, men trots det säger

Ortis att han ”aldrig hatat sin studietid mer än nu”. Om man planerar
sitt plugg väl så tror han att det hade kunnat vara någorlunda okej, men
att det inte är ovanligt att folk är ganska stressade.

• Master: Idag är sista dagen för kursanmälan för LP4.

§6 Teambuilding Vi ska på Prison Island idag vid 18. Vi ska vara på plats 10 min innan. Efter
det ska vi käka och ha lite gött häng hos Råde. Det diskuteras huruvida vi
ska beställa mat eller laga något enkelt. Det föreslås att man skulle kunna laga
pasta-pesto. Efter en omröstning bestäms det att laga mat själva. Råde handlar
i förväg.

§7 Masterluncher Vi har ansvar för de föreläsningar som sker på måndag och torsdag nästa vecka.
Madicken har bjudit in studenter. Det vi behöver göra under föreläsningen är
att fixa kaffe till övriga studienämnder. Det diskuteras huruvida man ska delas
ut en chokladask till studenterna som håller i en presentation. Madicken ska
kolla med övriga studienämnder hur de gör, innan vi bestämmer något konkret.
Då alla inte behöver vara med bestäms det att Alex och Madicken är med under
måndagslunchen och att vi bestämmer vilka som är med på torsdagslunchen
på nästa möte. Madicken får också i uppdrag att kolla på masterintervjuer till
nästa möte och se vilka som kan behövas uppdateras.

§8 UU5 Det femte UU-mötet var för ungefär tre veckor sedan. Ortis kunde inte närvara,
och då han fick veta det strax innan mötet hade vi heller ingen ersättare som
medverkade. Nu har dock anteckningarna från mötet släppts och det verkar
främst som att de återigen diskuterade AI och hur man ska förhålla sig till det.
De verkar inte ha kommit fram till något särskilt i frågan.

§9 Möte med SnKfKb Vi har möte med SnKfKb på fredag. FL51 är bokat för mötet. Vi har inga
konkreta punkter att diskutera, utan mest att träffas och inleda kontakten. Vi
kan diskutera lite om de kurser som Kf läser med oss. Ortis undrar om det
är någon kurs som samläses i nuläget. Alex lyfter fram att de läser Fourieren.
Bohlin tror även att Kf läser Subatomär fysik.

§10 Aspning Alex upptäckte att de hade asplunch innan tentaveckan förra året, men tänker
att vi kör på med att ha det LP1 ändå. Vi kommer att vara i FB och Alex har
hittat lite material från förra året. Alex undrar hur vi vill göra med aspaffischer.
Ortis säger att han kollar på det nästa vecka, och ber alla att skicka om de har
roliga bilder från året som inte redan är delade med övriga. Råde informerar
om att det finns en smidig mall för aspaffisher så att man slipper göra alla
manuellt.

§11 Guldäpplet Emil från Balngt har skickat till Råde och frågat om vi har några önskemål
kring ungefär när vi vill att utdelningen av Guldäpplet/Guldkärnan ska ske
under Sektionens middag. Ortis tänker att man kanske vill dela ut dem innan
utdelningen av det mer prestigefulla Bert-Inge Hogsveds pris. Råde håller med
och har redan föreslagit det för dem. Bohlin anser att det i övrigt inte gör
någon större skillnad och att det är lämpligast om Balngt avgör när det passar
bäst för dem.
Råde frågar också Alex vad status är på äpplet som skulle 3D-printas. Alex
säger att han har haft lite kontakt med Simon. Simon har gjort ett försök på
att skriva ut ett äpple, men det blev inte riktigt som det var tänkt. Han sade att
han skulle göra ett nytt försök, men Alex har inte fått någon ny uppdatering
sedan dess. Problemet som uppstod med första försöket var att skrivaren inte
lyckades med toppen av äpplet där det skulle vara en kvist med ett blad på. I
övrigt gick utskriften bra, så vi skulle kunna köra på den ifall vi inte får till en
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lyckad utskrift. Äpplet är utskrivet med guldfilament så vi behöver inte spreja
det själva. Det valdes att göra så istället då det är enklare och antagligen blir
bättre då det annars kan vara svårt att få färgen att fastna bra.

§12 Cocktailparty På förra veckans styrelsemöte presenterades en proposition om att uppdatera
miljö- och hållbarhetspolicyn. Om denna proposition går igenom skulle det
innebära att vi får ha fetaost även på nästa cocktailparty trots allt. Vi hade
ju tidigare bokat in en arbetskväll för att uppdatera menyn för cocktailpartyt,
men om denna motion går igenom så kanske vi struntar i den. Vi avvaktar dock
till efter sektionsmötet på torsdag och ser hur det blir. Vi har inga andra större
ändringar vi vill göra. Då vi har lite budget kvar från tidigare cocktailpartyn
tycker Ortis att vi kan laga lite mer mat. Alex föreslår att ta bort kiwin då
den tar en del tid. Råde vill inte att vi ska göra det, då han är väldigt förtjust
i kiwi.

§13 Övriga frågor

§13.1 Algebra På TMs valbara kurs Algebra fortsätter det vara problem och vad Madicken
har förstått det så är det numera i princip tomt på föreläsningarna. Hon har
nyligen skickat ett mail till föreläsaren och klagat på bland annat att det inte
står något på Canvas om vare sig kursutvärderare eller betygsgränser. Hon
har inte fått något svar ännu. Kasper undrar om man inte borde gå till PA
eller en annan högre instans direkt. Han är tveksam till hur mycket man kan
åstadkomma genom att bara prata med examinatorn. Ortis och Alex håller
med om att vi kanske kommer att behöva göra det, men tycker att vi bör gå
nerifrån och upp i kedjan.

§13.2 Pluggkväll Adam undrar vad som gäller angående mat till pluggkvällen. Övriga informerar
honom om att vi ska köra på det recept som han har tittat på inför asplunchen
och att han är ansvarig för att fixa inköpslistan. Ortis och Råde ska handla.

§13.3 Hegartys mail På vårt senaste möte med PA sade Julie att hon hört att Peter Hegarty ska
ha skickat ut ett märkligt mail till studenter, orelaterat till studierna. Hon
undrade om vi kunde hitta detta mail så att Julie kan få ta del av det. Bohlin
undrar om det är någon som har lyckats få fram något. Alex och Madicken har
frågat runt lite, men inte lyckats få tag på det ännu.

§14 Nästa möte Tisdag 27/2, kl. 12:01 i Acceptorn.

§15 Mötets avslutande Adam Orthag avslutar mötet kl. 13:03!
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Figur 1: https://xkcd.com/265/
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